
橡胶分散剂 乙撑双硬脂酸酰胺EBS

产品名称 橡胶分散剂 乙撑双硬脂酸酰胺EBS

公司名称 广州拓亿贸易有限公司

价格 14.00/千克

规格参数 型号:ebs
用途、使用范围:橡胶分散剂
产地/厂商:南韩

公司地址 广州市萝岗区科学城科学大道绿地广场B2栋1818

联系电话 020-22829556 13503090280

产品详情

产品图片

产品特点及用途

 

品牌 韩国 有效物质
含量

99（％）

产品规格 20kg/包 主要用途 主要用于聚氯乙烯、聚乙烯、聚丙烯、
聚苯乙烯、abs树脂，也可用于酚醛和氨
基塑料，并可作为脱模剂、抗粘剂、抗
静电剂和表面处理剂用于塑料和橡胶工
业中

乙撑双硬脂酸酰胺ebs

ebs:在热塑性和热固性塑料中作为润滑剂在模塑抛光、注塑成型过程中，具有良好的内外润滑性、脱模
性和光洁度，在压延、挤出和中空成型等加工过程中能加速熔融，降低熔融粘度，节省加工能耗，增加
制品韧性，延长模具使用寿命，赋予制品良好的外观，主要用于聚氯乙烯、聚乙烯、聚丙烯、聚苯乙烯
、abs树脂，也可用于酚醛和氨基塑料，并可作为脱模剂、抗粘剂、抗静电剂和表面处理剂用于塑料和
橡胶工业中。此外，还可作为塑料色母产品中的颜料分散剂，金属拉丝时的润滑剂和防蚀剂，电气元件
的灌封材料，造纸工业的消泡剂和纸张涂层成份等。塑料加工过程中ebs常用量为0.5～2.0份。

 product characteristics and uses

brand



south korea

effective substance content

99 (%)

product specification

20 kg/bag

the main purpose

it is mainly used for pvc, polyethylene, polypropylene, polystyrene, abs resin, also can be used in the phenolic resin
and amino plastics, and can be used as demoulding agent, antisticking agent, antistatic agent and the surface
treatment agent used in plastics and rubber industry

ethylene bistearic amide acid ebs

ebs: as a lubricant in thermoplastic and thermosetting plastic mold polishing, molding process, with good lubricity,
demoulding and finish, both inside and outside in rolling, extrusion and blow molding processing can accelerate the
melting process, reduce the melt viscosity, saving and processing energy consumption, increase product toughness,
prolong the service life of mould, gives the appearance of the products is good, it is mainly used for pvc,
polyethylene, polypropylene, polystyrene, abs resin, and also can be used in the phenolic resin and amino plastics,
and can be used as demoulding agent, sticking agent, antistatic agent and the surface treatment agent used in plastics
and rubber industry. in addition, it can be used as a pigment dispersant in plastic masterbatch products, metal wire
drawing lubricant and inhibitor, electrical components of the potting material, defoaming agent in papermaking
industry and paper coating ingredients, etc. in the process of plastic processing ebs often dosage is 0.5 ~ 2.0.

 
联系方式

联系地址：中国 广东 广州市天河区 大观南路4号达维商务中心112

移动手机：13503090280

客服电话：020-020 22829556/22829920

传真号码：86 020 22360980 腾讯qq：2355354515

阿里旺旺：tymy188
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